

Title (en)

Method and apparatus for ascertaining maintenance intervals on a spinning machine.

Title (de)

Verfahren und Vorrichtung zum Bestimmen von Wartungsintervallen an einer Spinnereimaschine.

Title (fr)

Procédé et dispositif pour la détermination de l'entretien périodique d'une machine de filature.

Publication

EP 0426979 A2 19910515 (DE)

Application

EP 90117735 A 19900914

Priority

DE 3937439 A 19891110

Abstract (en)

1. Process and device for determining maintenance intervals of a spinning machine. 2.1. Working-time meters which indicate a maintenance requirement after a constant predetermined number of working hours are known. 2.2. The maintenance requirement is determined in the light of the prevailing operating conditions of the spinning machine. 2.3. Ring spinning machines. <IMAGE>

Abstract (de)

1. Verfahren und Vorrichtung zum Bestimmen von Wartungsintervallen einer Spinnereimaschine. 2.1. Bekannt sind Betriebsstundenzähler, die einen Wartungsbedarf nach einer konstanten vorgegebenen Anzahl von Betriebsstunden anzeigen. 2.2. Der Wartungsbedarf wird nach den vorliegenden Betriebsbedingungen der Spinnereimaschine ermittelt. 2.3. Ringspinnmaschinen.

IPC 1-7

D01H 13/32

IPC 8 full level

D01H 13/26 (2006.01); **D01H 13/32** (2006.01)

CPC (source: EP)

D01H 13/32 (2013.01); **B65H 2557/652** (2013.01)

Cited by

EP1186980A4; EP3521224A1; EP0759485A3; US5515266A; EP1106557A3; US6513749B1

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR IT LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0426979 A2 19910515; EP 0426979 A3 19911023; DE 3937439 A1 19910516; JP H03174035 A 19910729

DOCDB simple family (application)

EP 90117735 A 19900914; DE 3937439 A 19891110; JP 29999590 A 19901107